
 

     Møde med Bjarne Pedersen den 2. Oktober kl. 13

Følgende blev drøftet:

▪ Respons på problematikken omkring Elevator især i nr 57. Bjarne fortalte at problemet 
gerne skulle være løst. Der er kommet nye wirer i elevatoren, og det skulle gerne afhjælpe
problemet. Der vil blive sat vagttelefonnummer op på opslagstavlen.
Men vi vil gerne opfordre alle til at sørge for at have numrene på telefonen, så man kan 
ringe, hvis der opstår akutte problemer.

▪ Elstik til opladning af elkøretøjer, hvad er status?  Bjarne oplyste, at der vil blive sat 
opladnings-muligheder op i løbet af den nærmeste fremtid. Det vil blive med en form for 
betalingsanlæg. Hvordan er ikke endeligt klarlagt.

▪ Tydelig afmærkning af rampe ved fælleshus ønskes. Bjarne undersøger, hvad der kan 
gøres.

▪  Som anført i sidste referat vil vi gerne opfodre til tydelig skriftlig kommunikation, af hensyn
til misforståelser og dokumentation for henvendelser. Det bør gå begge veje mellem 
afdelingens beboere og B45 adm.

▪ Hvad har man af planer for affaldspladsen? Det er ikke endelig planlagt, hvordan den 
udformes. Bjarne oplyser, at man holder øje med, hvor stor kapasitetsbehov der er over 
den nærmeste tid. Netop så man kan tilpasse mængde af containere, også på den 
fremtidige plads. Med hensyn til måtterne, der er på affaldspladsen, vil vi i en 
forsøgsperiode prøve at fjerne dem. Netop for at undgå faldulykker. Sandbunden er meget
fast, så måske det er den bedste løsning. Og igen må vi opfordre til ikke at overfylde 
containerne, der er rigelig plads i den næste :-).

▪ Indkøb af havemøbler. Der vil forsøgsvis blive opsat nogle borde/bænkesæt, som B45 har 
på lager. 

▪ Også her drøftede vi dørlåse/nøglebokse. Det er således bestemt, at man ikke må sætte 
nøglebokse op. Bjarne oplyser, at dørhåndtag med kodelås gerne må monteres, dog kun 
sådan, at det ikke gøres med ændringer på dørene. Betaling står man selv for, det er ikke 
noget, afdelingen eller udlejer vil bekoste.

▪ Efter mødet med Bjarne, - blev det aftalt, at Tove vil få opsat reol til ’brugte bøger’, i den 
hensigt, at denne fremover kan bruges som bytte børs for brugte bøger. - Pengene hertil 
blev bevilliget af fælleskassen. 

▪ Ligeledes blev det efter mødet med Bjarne aftalt, at vi vil forsøge at få Bernhard Kiel til at 
komme og akkompagnerer til en sangaften i fællesrummet. 

Referant Jytte Soelberg Jensen


